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I information til medlemmerne i december 2019 skrev vi, at vi ville 
indkalde til ekstraordinær generalforsamling i begyndelsen af januar 
måned. Dette er ikke sket. Det skyldes, at der endnu udestår nogle 
uafklarede punkter, der har betydning både for den endelige 
installationspris og føringsvejene i bygninger og de enkelte lejligheder. 
Vi forventer at dette afklares snarest.
Teknologisk har vi i bestyrelsen besluttet at foreslå en løsning baseret 
på FttH (Fiber to the Home), hvor fiberkablet føres helt ind i den enkelte 
lejlighed. Fiber er den fremtidige teknologi med stort set ubegrænset 
datahastighed upåvirkelig af andre støjkilder, og prismæssigt er en 
fiberløsning på niveau med PDS/Coax.
Bestyrelsen blev på den seneste generalforsamling også bedt om at 
vurdere mulighederne for leverance af TV over eget net. Her står valget 
mellem:

 Traditionel flow-TV over kabel-TV, som vi kender det fra YouSee 
 TV over internettet, også kaldet web-TV. 

En løsning baseret på kabel-TV vil kræve en yderligere investering på i 
omegnen af 700.000 kr. En løsning med web-TV kræver kun et 
velfungerende og stabilt internet. 
Web-TV adskiller sig i praksis ikke meget fra flow-TV. Web-TV kan ses 
via en app eller en TV-box. Bestyrelsen har som forsøg tegnet et 
abonnement hos Telia samt købt en TV-box. Grundpakken hos Telia 
koster 99 kr. pr. måned, den kan udvides til en mellempakke og en stor 
pakke. Med web-TV kan man vælge de tjenester, man har interesse i, 
enten de er gratis eller betalingstjenester. Kabel-TV ville binde alle op på
den leverandør, der har foretaget installationen af TV-delen i vort net. 
Denne kan naturligvis opsiges og en ny leverandør vælges, men det vil 
kræve en beslutning på en generalforsamling samt udskiftning af  visse 
dele af vort udstyr.
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